
  O B E C  V Y D R N Í K, 059 14 Vydrník č.55        
______________________________________________________________________________ 

 

číslo:  3/2023                                                                                  Vo Vydrníku 07.3.2023 

 

                                                     

Z Á P I S N I C A 
 

napísaná v priebehu 3. riadneho / mimoriadneho  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

vo Vydrníku,  konaného dňa  07. marca 2023 v zasadačke Obecného úradu vo Vydrníku. 

 

P r í t o m n í  :  

      

Maroš Kroščen– starosta obce 

Poslanci Obecného zastupiteľstva:  1. Ing. Božena Dická 

                                                         2. Martin Barabas 

                                                         3. Daniel Žiga 

                                                         4. Marián Žiga 

                                                         5. Dušan Žiga 

                                                         6. Peter Žiga 

                                                         7. Stanislav Kroščen 

              8. Miroslav Žiga 

              9. Miloš Stančák 

           

                                                          

Neprítomný-ospravedlnený:             

                                                        

Ďalší prítomní :   Mgr. Lucia Barabasová– zamestnankyňa obce,  

                            Ing.  Matfiak- kontrolór obce 

Verejnosť:           podľa prezenčnej listiny 

                                               

Predsedajúci oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote a že 

všetci poslanci Obecného zastupiteľstva vo Vydrníku boli na toto písomne a včas pozvaní. 

Ďalej konštatuje,  že všetci poslanci sú prítomní, teda zasadanie Obecného zastupitelstva vo 

Vydrníku je v zmysle §2 odst.2 zákona NR SR č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov uznášania schopné. 
 

 

P R O G R A M : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa o činnosti OcÚ 

6. Správa hlavného kontrolóra obce ku záverečnému účtu za rok 2022 

7. Prerokovanie Záverečného účtu obce Vydrník za rok 2022 

8. Odmeny poslancov obecného zastupiteľstva a členov komisií 

9. Návrh odmeny starostu obce  



10.Organizačná zmena  

11.Rozpočtové opatrenie č.1/2023 

12.Prerokovanie podmienok prenájmu obecného bytu č.2 p. Daniele Žigovej a určenie výšky   

     nájomného a náhrad za energie 

13.Prerokovanie podmienok prenájmu obecného domu č.98 p. Irene Žigovej a určenie výšky   

     nájomného a náhrad za energie 

14.Výzva na predkladanie žiadosti o poskytnutie prostriedkov z mechanizmu Plánu obnovy-  

      zvýšenie kapacity MŠ  

15.Založenie soc. pod s názvom Sociálny podnik obce Vydrník,  s.r.o. – podanie informácie 

16. Zámer odkúpenia pozemku z par. č. 887  a par.č. 888 v k.ú. Vydrník- na prístupovú      

      komunikáciu 

17. Žiadosť o prenájom priestorov obecného domu č. 68 – Dominik Rodzeňák 

18.Žiadosť o pridelenie kancelárskych priestorov a skladových priestorov v budove Obecného  

     domu  č.68 – DHZ Vydrník 

19. Prenechanie majetku obce do nájmu z dôvodu osobitného zreteľa – Packeta Slovakia s.r.o.   

     -časť pozemku na parc. č. 39/1 – 3m
2
 v k.ú. Vydrník 

20. Prerokovanie možnosti prenájmu Domu smútku  

21. Žiadosti  od občanov  

22. Záver 

 

K bodu 1  - Otvorenie zasadnutia 

 

Starosta obce Maroš Kroščen zvolal v zákonom stanovej lehote  zasadnutie obecného 

zastupiteľstva na 15:00 hodinu. Starosta sa rozhodol čakať na poslankyňu Dickú, ktorá sa 

predom ospravedlnila, že bude meškať a tak OZ začalo o 15:20. Starosta zasadnutie otvoril 

a viedol.   

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  berie na vedomie otvorenie Obecného zastupiteľstva 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 

K bodu 2  - Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Miroslav Žiga, Stanislav Kroščen a za 

overovateľov zápisnice boli určení Peter Žiga, Martin Barabas a Miloš Stančák. Za 

zapisovateľku bola určená Mgr. Barabasová. 

 

Prijaté uznesenie: 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník 

1. schvaľuje  

a) členov návrhovej komisie v zložení:  Miroslav Žiga, Stanislav Kroščen 



 

2. berie na vedomie  

a) určenie zapisovateľky: Lucia Barabasová  

b) overovateľov zápisnice v zložení :  Peter Žiga, Miloš Stančák, Martin Barabas 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

  

K bodu 3  - Schválenie programu zasadnutia 

 

Poslanec Barabas požiadal starostu o doplnenie programu rokovania o body 6. Námestie a 7. 

Zberný dvor, starosta žiadal vyčiarknuť bod č.9. Návrh odmeny starostu obce a doplniť o bod 

8. Redakčná rada,  poslanec Miroslav Žiga žiadal doplniť bod 10.Prešetrenie faktúr M. 

Barabasa za zimnú údržbu komunikácii, poslankyňa Dická navrhla zaradiť bod 9. 

Vypracovanie a odoslanie stanoviska pre f.Valbek SK . Doplnený program zasadnutia 

poslanci jednomyseľne schválili. 

 
Doplnený program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4.Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa o činnosti OcÚ 

6. Prerokovanie námestia v obci Vydrník 

7. Prerokovanie nájmu zberného dvora 

8.Menovanie redakčnej rady 

9.Vypracovanie a odoslanie stanoviska pre firmu Valbek SK spol.s.r.o. 

10. Prešetrenie vykonaných prác zimnej údržby p. M. Barabása 

11.Správa hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2022 

12. Prerokovanie Záverečného účtu obce Vydrník za rok 2022 

13.Odmeny poslancov OZ a členov komisií 

14. Organizačná zmena OU Vydrník 

15.Rozpočtové opatrenie č.1/2023 

16. Prerokovanie podmienok prenájmu obecného bytu č. 2 p.Daniele Žigovej a určenie výšky  

     nájomného a úhrad za energie 

17. Prerokovanie podmienok prenájmu obecného domu č. 98 p. Irene Žigovej a určenie výšky  

     nájomného a úhrad za energie 

18. Výzva na predkladanie žiadosti o poskytnutie prostriedkov z mechanizmu Plánu obnovy –  

     zvýšenie kapacity MŠ 

19.Založenie soc.podniku s názvom Sociálny podnik obce Vydrník, s.r.o. – podanie 

informácie 

20 Zámer odkúpenia pozemku z par. č. 887  a par.č. 888 v k.ú. Vydrník- na prístupovú      

      komunikáciu 

21. Žiadosť o prenájom priestorov obecného domu č. 68 – Dominik Rodzeňák 



22.Žiadosť o pridelenie kancelárskych priestorov a skladových priestorov v budove Obecného  

     domu  č.68 – DHZ Vydrník 

23. Prenechanie majetku obce do nájmu z dôvodu osobitného zreteľa – Packeta Slovakia s.r.o.   

     -časť pozemku na parc. č. 39/1 – 3m
2
 v k.ú. Vydrník 

24. Prerokovanie možnosti prenájmu Domu smútku  

25. Žiadosti  od občanov  

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  schvaľuje  doplnený program rokovania. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 

K bodu 4 – Kontrola plnenia uznesení   

Starosta prečítal znenie bodu 4 a otvoril diskusiu. Poslanec Barabas sa opýtal, či sú splnené 

všetky uznesenia z minulého zastupiteľstva. Starosta odpovedal, že v riešení sú len uznesenie 

29/2022 c) – dotaz od p.Lesníckej ohľadom pripomienok k dohode s JUDr. Pompom, kde  

dôjde k úprave dohody s JUDr. Pompom a uznesenia 28/2022 sú splnené všetky uznesenia. 

Poslanec Barabas upozornil starostu nech si prezrie všetky uznesenia spätne do zadu aj tie, 

ktoré boli uložené za predchádzajúceho vedenia, či nie je potrebné niektoré zmeniť, 

pokračovať v nich, poprípade ich zrušiť. Starosta prisľúbil, že sa na to spätne pozrie. 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

     

K bodu 5 – Správa o činnosti  OcÚ 

 

Starosta oznámil poslancom, že bol prijatý nový pracovník na stavebný úrad Ing. Záremská 

a bol jej navýšený úväzok aj plat z ohľadom na to, že na predchádzajúci úväzok nechcel nikto 

nastúpiť. Kancelária stavebného úradu je zriadená na prvom poschodí v priestoroch bývalej 

ambulancie lekára a je otvorená vždy v stredu od 7:30 do 17:00 hod a 1 a pol dňa pracuje 

zamestnankyňa z domu. Pokračuje sa v príprave stavby multifunkčného ihriska, mohlo by sa 

začať v lete. Pripravuje sa kolaudovanie miestnych komunikácií, termín kolaudácie je  

28.3.2023. Poslanec Marián Žiga sa vrátil k nelegálnej skládke stavebného odpadu, o ktorej sa 



hovorilo na predchádzajúcom zastupiteľstve pričom potvrdil, že vedia o tom, kto skládku 

urobil. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že mu vinník prisľúbil, že po dokončení stavby bude 

skládka stavebného materiálu odstránená. Poslanec Barabas sa opýtal, ako je zabezpečený 

vodovod (dávkovanie chlóru, vchádzanie na kontroly),  starosta tvrdil, že je zodpovedná 

osoba p. Birošík, ktorý má túto činnosť na starosti. Poslanec Barabas sa opýtal aj na energie 

o koľko stúpli a ako sa šetrí na energiách v obecných budovách. Starosta odpovedal,  že stúpli 

nám zhruba o 12% . Na čističke boli vymenené čerpadlá zhruba za 5 000,-€. V obecných 

budovách sa reguluje teplota. Poslanec Barabas sa opýtal na faktúru, ktorá je zverejnená na 

obecnom portály za terénne úpravy (30.01.2023 v sume 972€) o aké terénne úpravy sa 

jednalo. Starosta vysvetlil, že sú to úpravy v rómskej osade, kde pri kopaní vodovodných 

prípojok už v minulosti, boli ponechané kôpky zeme a nedalo sa tam chodiť. Materiál na tieto 

úpravy sa nekupoval, použil sa materiál navezený na pozemku pri družstve, ktorý tam bol 

vyvezený z prerábky miestnych komunikácii. Pán Kovalčík má drvičku, ktorou tento materiál 

nadrvil a vyviezol na predmetnú cestu. Poslanec Barabas sa opýtal, či obec môže upravovať 

cesty na cudzích pozemkoch. Starosta uviedol, že už telefonoval s Pozemkovým fondom 

a bolo mu prisľúbené, že nám predmetný úsek dajú do správy.        

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  berie na vedomie správu o činnosti OcÚ. 

     

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

K bodu 6 –Prerokovanie námestia v obci Vydrník 

 

Poslanec Barabas sa opýtal či sa plánuje pokračovať s výstavbou námestia v strede obce, 

keďže sú aj projekty a v rozpočte sú  vyhradené peniaze. Starosta potvrdil, že sa na tom 

pracuje, ale najprv sa bude robiť multifunkčné ihrisko a kolaudácia ciest a potom bude 

pracovať na námestí a ceste v rómskej osade.  

 

Prijaté uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  berie na vedomie informácie o plánovanom 

námestí v obci Vydrník.  OZ poveruje starostu obce začatím výberového konania a začatím 

prác na plánovanom námestí v obci Vydrník. 

 

Hlasovanie:  

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 



 

K bodu 7 – Prerokovanie nájmu zberného dvora 

 

Poslanec Barabas sa chcel informovať, ako sa postupuje pri zriaďovaní zberného dvora, 

nakoľko v správe audítorky bolo obci vytknuté, že sa platí pomerne vysoký nájom za 

pozemok na zriadenie zberného dvora (350€/1mesiac) a tento pozemok je momentálne 

nevyužitý, nakoľko zberný dvor zriadený nie je. Poslanci poverili starostu jednaním 

s predsedom Urbariátu o možnom znížení nájmu a o podanie informácie zapojenia sa do 

projektu na zriadenie zberného dvora. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.38/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  berie na vedomie informácie o zbernom dvore v obci 

Vydrník. OZ poveruje starostu obce uzamknutím priestoru zberného dvoru, OZ poveruje 

starostu obce rokovaním s Urbariátom Vydrník o podmienkach nájmu za zberný dvor v obci 

Vydrník na rok 2023. Do najbližšieho OZ podať informácie o aktuálnych možnostiach výziev  

Európskych fondov. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

K bodu 8 – Menovanie redakčnej rady 

 

Starosta oznámil poslancom, že je potrebné vymenovať novú redakčnú radu časopisu 

Vydrnícky spravodajca, keďže sa predchádzajúca redakčná rada vzdala. Starosta navrhol do 

redakčnej rady Ing. Dickú, Bc. Marianu Slavkovskú a seba. Časopis sa bude vydávať 2 x 

ročne. Do diskusie sa prihlásila Mgr. Gurníková, ktorá navrhla, aby sa časopis vydával aj 

v rómskom jazyku, aby v obci nedochádzalo k nedorozumeniam. Poslanci boli proti a zhodli 

sa na tom, že všetci obyvatelia v našej obci vedia čítať a písať po slovensky, preto nie je nutné 

prekladať časopis do rómskeho jazyka.  

 

Prijaté uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  schvaľuje redakčnú radu  v zložení: 

Ing. Božena Dická, Bc. Mariana Slavkovská, Maroš Kroščen. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 



 

K bodu 9 – Vypracovanie a odoslanie stanoviska pre firmu Valbek SK spol. s.r.o 

 

Poslankyňa Dická predniesla správu zo stretnutia, ktorého sa zúčastnila spolu so starostom a 

zamestnancom stavebného úradu so spoločnosťou Valbek s.r.o., zástupcovia tejto spoločnosti 

stále tvrdia, že najlepšie bude podjazd zrušiť a cestu preklasifikovať na cestu pre cyklistov. 

Cesta pre autá bude riešená novovybudovanou cestou s napojením sa na podjazd pri stanici. 

Obec s týmto riešením nesúhlasí a žiada urobiť prehĺbenie, už existujúceho podjazdu so 

zachovaním súčasných parametrov oboch podjazdov a ciest. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 40/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  poveruje starostu obce spracovaním a odoslaním 

stanoviska firme Valbek SK spol. s.r.o., Ministerstvu dopravy SR a ŽSR a.s. týkajúce sa 

stavby „Modernizácia železničnej trate Žilina – Košice, úsek trate Poprad – Tatry (mimo) – 

Krompachy“, Časť : A.1 Poprad Tatry (mimo) – Vydrník. V stanovisku  OZ poveruje starostu 

obce poslať stanovisko s podmienkou, aby sa zachovali súčasné parametre oboch podjazdov. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 

K bodu 10 – Prešetrenie vykonaných prác zimnej údržby p.Martina Barabasa 

 

Poslanec Miroslav Žiga prečítal dotazy k faktúram p.Barabasa za odhŕňanie snehu. Namietal, 

že je uvedené vo faktúre 9 hodín pričom v kolónii bol len 15 minút, ďalej uviedol, že občania 

osady sa sťažujú, že sa neodhŕňa cesta až hore k lesu. Poslanec Barabas  vysvetlil, že to nie je 

9 hodín, ale 9 mth, čo je rozdiel a pripomenul poslancom, že sa neodhŕňa len rómska osada, 

ale aj miestne komunikácie v celej obci,  stanica, všetky parkoviská, príjazdové cesty 

k čističkám a vodojemu a je potrebné odhrnutý sneh aj odvážať.  K sťažnostiam uviedol, že 

poslal starostovi fotografie z ktorých je zrejme prečo nie je možné odhrnúť cestu hore 

v osade. Sú tam odstavené motorové vozidlá a aj po upozornení si ich občania nepreparkovali. 

Ponúkol možnosť poslancom a starostovi, že ak nie sú spokojní s jeho službami, nech nájdu 

iného dodávateľa na tieto služby. Do diskusie sa prihlásil p. Ganzarčík, ktorý uviedol, že 

osobne si myslí, že aj tak je to veľa, lebo hlavnú cestu odhŕňa  snežný pluh  zo Správy ciest. 

Poslanec Daniel Žiga, ale dodal,  že keď je kalamita snežný pluh zo Správy ciest ani do našej 

obce nedorazí, alebo príde neskoro. 

 

Prijaté uznesenie: 

 

Uznesenie č. 41/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie informácie o vykonaných prácach 

zimnej údržby v obci Vydrník p. Martina Barabasa.   

 



Hlasovanie:  

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 

 

K bodu 11 – Správa hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2022 

 

Kontrolór obce prečítal svoju správu (správa je zverejnená na webovej stránke obce). 

V správe zhrnul finančné hospodárenie obce a v závere odporučil schváliť záverečný účet. 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 42/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie správu hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu za rok 2022 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

K bodu 12 – Prerokovanie záverečného účtu obce Vydrník za rok 2022 

 

Starosta vyzval ekonómku obce, aby sa vyjadrila k návrhu záverečného účtu. Mgr. Lesnická 

uviedla, že návrh ZÚ poslala poslancom a ak poslanci nemajú pripomienky a otázky navrhuje 

ZÚ schváliť. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.43/2023 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje:   

a/ Záverečný účet Obce Vydrník za rok 2022 a celoročné hospodárenie bez výhrad  

b/ použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 22 861,01€ 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 



 

K bodu 13 – Odmeny poslancov OZ a členov komisií 

 

Poslanec Miroslav Žiga prečítal uznesenie o schválení zmeny zásad odmeňovania poslancov 

OZ z pôvodných 50€ na 130€ za každé zastupiteľstvo. Poslanec Barabas sa vyjadril, že on 

s týmto návrhom nesúhlasí, nakoľko nemá pocit, že by urobil za tieto 4 mesiace niečo viac 

oproti minulému roku. Poslanec Marián Žiga sa vyjadril, že už je na 3ťom zastupiteľstve 

a robí zadarmo (bolo mu vysvetlené, že odmena poslanca je vyplatená raz ročne, vždy ku 

koncu roka). Poslanec Miroslav Žiga uviedol, že v iných obciach majú poslanci oveľa viac 

a napríklad v Hranovnici majú poslanci až 250€ za jedno zastupiteľstvo. Poslanec Barabas 

uviedol, že Hranovnica má viac obyvateľov a väčší rozpočet a preto by sme sa nemali 

porovnávať. Do diskusie sa prihlásila p. Bajtošová K., ktorá uviedla, že v rozpočte sa už aj tak 

navyšovalo na mzdy, nakoľko boli prijatí noví pracovníci a uzatvorené nové dohody a keďže 

všade je hospodárka kríza nemalo by sa míňať.  O slovo sa prihlásil  p. Peter Gallovič, ktorý 

sa opýtal, na ktorej položke z rozpočtu mienia poslanci ubrať ak si chcú navýšiť odmeny.  

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.44/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje odmeny poslancov OZ a členov komisií 

v nezmenenej výške. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 

K bodu 14 Organizačná zmena   

 

Starosta žiadal poslancov o schválenie organizačnej zmeny. Poslanec Barabas sa opýtal o aké 

organizačné zmeny sa jedná. Starosta nechcel konkretizovať, len uviedol, že potrebuje urobiť 

nejaké organizačné zmeny, nakoľko na úrade panuje nedôvera a má podozrenie, že 

z obecného úradu sa vynášajú informácie a on sám nemá prístup k niektorým informáciám. 

Poslanec Barabas podotkol, že to by si mal starosta vyriešiť so svojimi zamestnancami a nie 

na verejnej schôdzi. Do diskusie sa zapojil p.Gallovič P., že nerozumie tomu prečo chce 

starosta schváliť organizačnú zmenu bez jej definovania, či už chce nejaké miesto zrušiť, 

alebo zriadiť mal by to zadefinovať nech poslanci vedia o čom majú rokovať. Starosta 

uviedol, že niečo sa bude rušiť a niečo sa zriadi aj kvôli sociálnemu podniku. Do diskusie za 

zapojila p. Nemešová L. a upozornila starostu, že ak zruší pracovné miesto, nesmie na to 

miesto nikoho prijať ďalších 5 rokov. Do diskusie sa zapojila p. Ganzarčíková D., že ak dobre 

pochopila tieto organizačné zmeny sa budú týkať sociálneho podniku, kde bude potrebovať 

nových zamestnancov. Zároveň tiež upozornila starostu, že ak má problém so zamestnancami 

na OcÚ mal by to riešiť v rámci GDPR medzi štyrmi očami a nie na verejnej schôdzi. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.45/2023 



Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie správu starostu o plánovaných 

organizačných a personálnych zmenách OU Vydrník.  Do najbližšieho zastupiteľstva 

vypracovať návrh organizačných zmien.  

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /      

Proti:          

Zdržal sa:              / 

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

K bodu 15 – Rozpočtové opatrenie č.1 

 

Vystúpila ekonómka obce, ktorá vysvetlila, čo obsahuje toto rozpočtové opatrenie, že sa 

museli navýšiť príjmy aj výdavky nakoľko obci bolo refundované 147 tisíc € z ciest, tiež sa 

navyšuje na projekt TSP a TP, keďže sa projekt predĺžil do 06/2023. Projekt MOPS v apríli 

končí. Taktiež bolo treba pokryť výdavky za právne služby a iné dohody o pracovnej činnosti, 

ktoré uzatvoril starosta. Na stavebný úrad sa taktiež navýšia výdavky, keďže bol navýšený 

úväzok z 0,2 na 0,5. Navyšovalo sa aj z dôvodu dvíhania cien za energie a zvýšenia cien f. 

Brantner s.r.o. za vývoz a uloženie KO na skládku. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.46/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje  rozpočtové opatrenie č. 1/2023. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 

 

K bodu 16  - Prerokovanie podmienok prenájmu obecného bytu  č.2 p. Daniele Žigovej 

a určenie výšky nájomného a úhrad za energie. 
 

Starosta podal informáciu o občanoch, ktorí prišli pri požiari ešte v minulom roku o svoje 

obydlia a boli umiestnení do obecného bytu. Od 01/2023 už v tomto byte platia energie, ale 

žiadajú od oslobodenia platenia nájmu, keďže si chcú čo najskôr opraviť svoje obydlia 

a platenie nájmu ich zaťaží. Starosta navrhol nech platia energie, ale nájom nech sa im 

odpustí.  Poslanec Barabas navrhol, nech sa do zmluvy určí časové obdobie, za ktoré budú 

mať odpustené platby za nájom bytu . Nech sú motivovaní čím skôr si obnoviť svoje obydlia 

a odsťahovať sa z obecných priestorov. 

 

 

Prijaté uznesenie: 



 

Uznesenie č.47/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník poveruje starostu obce uzatvorením nájomnej zmluvy 

pre žiadateľku Danielu Žigovú na dobu určitú so zadefinovaním doby, za ktorú sa nebude 

platiť nájom. Zároveň zadefinovať podmienky úhrad energií za obecný byt č. 2.  

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:              

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.17  - Prerokovanie podmienok prenájmu obecného domu č.98 p. Irene Žigovej 

a určenie výšky nájomného a úhrad za energie. 

 

Starosta navrhol pri tomto bode to isté riešenie, čo pri predchádzajúcom bode. Do diskusie sa 

zapojil p. Gallovič P. ,  ktorý upozornil starostu, že pri tomto dome treba brať do úvahy jeho 

nevyhovujúci stav, nakoľko už v minulom volebnom období bolo odporúčané finančnou 

komisiou tento dom predať a do zmluvy zaviazať nového vlastníka jeho odstránením. 

 

Prijaté uznesenie: 

 

Uznesenie č.48/2023  
Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník poveruje starostu obce uzatvorením nájomnej zmluvy 

pre žiadateľku Irenu Žigovú na dobu určitú so zadefinovaním doby, za ktorú sa nebude platiť 

nájom. Zároveň zadefinovať podmienky úhrad energií za obecný dom č. 98. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:             

Zdržal sa:          

Neprítomní:              

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.18  - Výzva na predkladanie žiadosti o poskytnutie prostriedkov z mechanizmu 

Plánu obnovy – zvýšenie kapacity MŠ  

 

Pri tomto bode vystúpil p. Tomáš Ščuka, ktorý oboznámil prítomných, že sa ide do budúcna 

meniť predprimárne vzdelávanie detí (bude povinné pre všetky deti od 3 rokov) a bude 

potrebné upraviť kapacitu MŠ, ktorá je len 43 detí. Pri tomto projekte sa bude jednať 

o murovanú škôlku, ale bude potrebné už pri zapojení sa do výzvy predložiť VO na tento 

projekt. Do diskusie sa zapojil p. Gallovič P., ktorý sa opýtal na hodnotiace kritéria pre 

zapojenie sa do projektu a či je financovanie tohto projektu formou refundácie, teda či je 

potrebné mať vlastne finančné zdroje, ktoré budú obci refundované až po výstavbe.  Pán 



Ščuka to potvrdil .  

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.49/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník súhlasí so zapojením sa do výzvy Plánu obnovy – 

zvýšenie kapacity MŠ. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:              

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.19  -Založenie sociálneho podniku  s názvom Sociálny podnik obce Vydrník, s.r.o.  

– podanie informácie    

 

Starosta vyzval prítomného JUDr. Pompu nech podá informáciu. JUDr. Pompa informoval 

poslancov, že sa spolu so zástupcom starostu p. Danielom Žigom zúčastnili porady v Prešove 

tykajúcej sa zakladania soc. podniku. Metodika zakladania soc. podnikov sa od 01.04.2023 

mení a bude ťažšie tento projekt spustiť, nakoľko je potrebné preskúmať dopad založenia soc. 

podniku v obci. Bude  potrebné spolu s pracovníkmi projektu TSP a TP urobiť dotazník 

pozitívneho vplyvu na komunitu. V priebehu marca JUDr. Pompa spracujem novú metodiku. 

Termínovo by bolo zakladanie soc.podniku možné v 05/2023.  P. Nemešová sa opýtala, čo 

bude tento  soc. podnik robiť a poslanci odpovedali, že zámkovú dlažbu.  

 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.50/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie podané informácie o podmienkach 

založenia sociálneho podniku.   

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:              

Nehlasoval:          

 

K bodu č.20  Zámer odkúpenia pozemku z par. 887 a par.č.888 v k.ú. Vydrník – na 

prístupovú komunikáciu    

Starosta informoval poslancov o zámere odkúpenia časti pozemku od SPF na miestnu 

komunikáciu v rómskej osade. Poslanec Barabas sa opýtal koľko m
2 

plánujeme odkúpiť. 

Starosta nevedel koľko presne. Bude  potrebné dať zamerať geometrický plánom v ktorom sa 

presne vytýči cesta a určia m
2
. 

 



 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.51/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie podané informácie o podmienkach 

odkúpenia pozemkov  na p.č. 887 a 888 v k.ú. Vydrník. Zároveň OZ poveruje starostu obce 

vyhotovením geometrického plánu na plánovanú prístupovú komunikáciu.  

 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:              

Nehlasoval:          

 

K bodu č.21  -Žiadosť o prenájom priestorov Obecného domu č. 68 – Dominik Rodzeňák 

    

Starosta prečítal žiadosť o prenájom od D. Rodzenáka, ktorý by si chcel prenajať tieto obecné 

priestory za účelom zriadenia kaviarne a pizzerie. Poslanec Barabas upozornil starostu, že 

priestory sú určené len na výdajňu jedál a nie na varenie. P. Rodzenák potvrdil, že chce 

zriadiť aj pizzeriu a tým pádom by bolo potrebné osloviť RÚVZ v PP a preklasifikovať 

výdajňu na prevádzku s varením. Do diskusie sa zapojil p. Peter Gallovič a opýtal sa 

poslancov, či sa nechcú zamyslieť nad možnosťou zaradenia tohto obecného majetku do soc. 

podniku. Či bude mať sociálny podnik, kde sídliť ak sa majetok obce dá do nájmu.  

Kontrolór obce upozornil poslancov, že postup pri prenájme obecného majetku by mal 

prebiehať v súlade so zákonom č.138/1991 zákon o nakladaní s obecným majetkom, nemôže 

to ísť priamym prenájmom, ale cez verejnú súťaž. 

 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.52/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník poveruje starostu obce preverením podmienok 

prenájmu priestorov Obecného domu č. 68 tretej osobe.  OZ súhlasí s budúcim prenájmom 

uvedených priestorov Obecného domu č. 68. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:              

Nehlasoval:          

 

K bodu č.22  Žiadosť o pridelenie kancelárskych priestorov a skladových priestorov 

v budove Obecného domu  č.68 – DHZ Vydrník 

 

 Starosta prečítal žiadosť od DHZ Vydrník. Rozpútala sa debata o možnosti vystavenia novej 

požiarnej zbrojnice pre hasičské auto, ktoré je v zimných mesiacoch nepoužiteľné nakoľko 



nie je garážované. Kontrolór navrhol pohľadať pozemok napríklad pod obecným úradom pri 

rodinnom dome č. 99, alebo ak by sa časom zbúral rodinný dom č. 98 v ktorom sú 

podnájomníci a tam cez projekty postaviť požiarnu zbrojnicu. Boli by to ďalšie účelové 

priestory pre obec. 

 

Uznesenie č.53/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník poveruje starostu rokovaním so zástupkami DHZ  

o podmienkach pridelenia kancelárskych a skladových priestorov v budove Obecného domu 

č. 68.  

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 
Dická 

Božena 
Marián 

Žiga 
Miroslav 

Žiga 
Miloš 

Stančák  
Dušan 

Žiga 
Stanislav 

Kroščen  
Peter 

Žiga 
Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

K bodu č.23  - Prenechanie majetku obce do nájmu z dôvodu osobitného zreteľa – 

Packeta Slovakia s.r.o.  - časť pozemku na parc. č. 39/1 – 3m
2
 v k.ú. Vydrník 

    

Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou Packeta Slovakia s.r.o. o zriadenie 

samoobslužných výdajných a podacích miest so Zásielkovňou, jednalo by sa o 3 stĺpce 

schránok na pozemku pre obecným úradom.  

 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.54/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 

9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

nájom časti pozemku registra „C“ KN v obci Vydrník, k. ú. Vydrník, parc. č.39/1 zastavaná 

plocha 0,34 m² (1 stĺpec) – LV č. 1, pre účely alternatívnej poštovej služby ,,Zásielkovňa“, v 

zastúpení spoločnosťou Zásielkovňa s. r. o. so sídlom: Kopčianska č. 3338/82 A, 851 01 

Bratislava, IČO 48136999, za účelom vybudovania a užívania samoobslužných výdajných a 

podacích miest so Zásielkovňou, ktorých bližšia technická špecifikácia je uvedená v priloženom 

materiáli k bodu č. 19 programu zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 7.3.2023, ako 

alternatívu poštovej služby, na dobu určitú/neurčitú, za nájomné ... Eur/m²/rok, čo predstavuje 

ročne sumu 1 Eur, s podmienkou:  

Nájomná zmluva bude nájomcom podpísaná do 30 dní od schválenia uznesenia v  obecnom 

zastupiteľstve. V prípade, že nájomná zmluva v tejto lehote nebude nájomcom podpísaná, toto 

uznesenie stratí platnosť.  

Nájom pozemku uvedený v návrhu uznesenia je predložený ako prípad hodný osobitného zreteľa 

podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, o ktorom rozhodne obecné/mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov, nakoľko iný spôsob prenájmu vzhľadom na špecifikácie, ktoré tento nájom 

charakterizujú, by nebol účelný.  
Vydáva: ZDRUŽENIE MIEST A OBCÍ SLOVENSKA . 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 
Dická 

Božena 
Marián 

Žiga 
Miroslav 

Žiga 
Miloš 

Stančák  
Dušan 

Žiga 
Stanislav 

Kroščen  
Peter 

Žiga 
Martin 

Barabas 

Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 



Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

K bodu č.24  -Prerokovanie možností prenájmu Domu smútku  

    

Starosta oboznámil poslancov so žiadosťami od pohrebných služieb Charun a Barezio Plus 

o prenájom Domu smútku a chladiaceho zariadenia a žiadosti p. Padarasovej o vykonávanie 

správy pohrebiska a zodpovednej osoby. Pri tomto bode vystúpil aj konateľ f. Barezio Plus 

s.r.o.,  ktorý poslancom ozrejmil svoj úmysel prenájmu. Kontrolór zopakoval, že aj pri tomto 

bode je nutné postupovať v súlade so zákonom 138/1991 zákon o nakladaní s obecným 

majetkom a ak sa poslanci rozhodnú dať Dom smútku do nájmu, bude potrebné vypísať 

súťaž. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.55/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje zámer  prenájmu Domu smútku. Zároveň OZ 

poveruje starostu obce prípravou podkladov potrebných k prenájmu Domu smútku. 

 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 
Dická 

Božena 
Marián 

Žiga 
Miroslav 

Žiga 
Miloš 

Stančák  
Dušan 

Žiga 
Stanislav 

Kroščen  
Peter 

Žiga 
Martin 

Barabas 
Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

K bodu č.25  - Žiadosti od občanov 

 

Starosta prečítal žiadosti od občanov. P.Kalafutova žiada o napojenie na verejný vodovod 

z dôvodu navezenia hnoja na susedný pozemok a kontaminácie svojej studne  a žiadosť p. Š. 

Hatalu o namontovanie meračov a regulátorov tepla  do obecného bytu, ktorý má v nájme. 

Starosta uviedol, že napojenie na verejný vodovod je možné, ak si p. Kalafutova, ktorej 

rodinný dom je v extraviláne obce vykope prípojku na vlastné náklady. Hnoj pravdepodobne 

vyviezlo na susedný pozemok Agrodružstvo. K žiadosti p.Hatalu starosta uviedol, že už sa 

dohodol s riaditeľkou školy a v letných mesiacoch určia termín na výmenu regulačných 

ventilov, nakoľko pri výmene regulačných ventilov je potrebné spustiť vodu z vykurovacích 

telies v celom vykurovacom systéme, čo by mohlo ohroziť prevádzku školy.   

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.56/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník: 

a) poveruje starostu prešetrením sťažnosti p. Kalafutovej ohľadne hnojiska nachádzajúceho 

sa v blízkosti ich rodinného domu a preverením možnosti rozšírenia vodovodnej siete obce 

Vydrník v uvedenej lokalite, 



b) poveruje starostu obce preverením podmienok výmeny regulačných ventilov v obecnom 

byte v priestoroch ZŠ 

 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 
Dická 

Božena 
Marián 

Žiga 
Miroslav 

Žiga 
Miloš 

Stančák  
Dušan 

Žiga 
Stanislav 

Kroščen  
Peter 

Žiga 
Martin 

Barabas 
Za:      /     /     /     /     /    /      /      /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:          

Nehlasoval:          

 

 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil 

o 19:20 hod. 

  

 
Zapísala: Mgr. Lucia Barabasová  07.03.2023         ............................................................                                                                     
 

 

 

 

               …………………………………….                                                                   

          Maroš Kroščen, starosta obce 

   

 

Zápisnicu overili:   Peter Žiga                  ………………………….. 

                               Martin Barabas          ………………………….. 

                               Miloš Stančák            ………………………….. 

 


